

نموذج التوكيل لحضور إجتماع الجمعية العامة  
غير العادية  
لمساهمي شركة أسمنت حائل  
الإثنين 1445/12/4 هـ 2024 /6/ 10 م  
Power of attorney form for:  
HCC Extraordinary GM Monday 10 June 2024

Power of attorney form	نموذج التوكيل
Date of issuing the power of attorney: Corresponding: Dear/ Hail Cement Company Greetings	تاريخ تحرير التوكيل: الموافق: السادة / شركة أسمنت حائل الموقرين السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...
I am the shareholder ..... ..... (Name of shareholder), (..... ..... Nationality), according to a national identity (number/or residence number/or passport for non-Saudis) (.....), coming from (..... ..). In my capacity (personal) or (authorized signatory on behalf of the director/chairman of the company's board of directors) (...) ..... (name of the company) and owner of number of shares (.....) shares of Hail Cement Company (a listed joint stock company) registered in the commercial registry No. (3350026399) On the date of 12/24/1431 AH, and based on the text of Article Twenty-Seven of the Company's Bylaw, I hereby assign/(name of the representative)..... National ID No. .... to represent me in attending the extraordinary general assembly meeting, which will be held, \on Monday. On 12/4/1445 AH (according to Umm Al-Qura calendar), corresponding to 06/10/2024 AD, at 18.30 at Millennium Hotel in Hail, Kingdom of Saudi Arabia. I have appointed him to vote on my behalf on the topics included in the agenda and other topics that the Ordinary General Assembly may put forward for a vote, and to sign on my behalf all decisions and documents related to this meeting. This is considered a valid power of attorney. This meeting or any subsequent meeting.	أنا المساهم ..... ..... (اسم الموكل الرباعي)، (..... الجنسية)، بموجب هوية وطنية ( رقم/أو رقم الإقامة/أو جواز السفر لغير السعوديين) (.....)، صادرة من (.....) بصفتي (الشخصية) أو (مفوض بالتوقيع عن مدير/ رئيس مجلس إدارة الشركة (.....) (اسم الشركة الموكلة) ومالك لأسهم عددها (.....) سهماً من أسهم شركة أسمنت حائل (شركة مساهمة مدرجة) المسجلة بالسجل التجاري رقم (3350026399) وتاريخ 1431 /12 / 24 هـ واستناداً إلى نص المادة السابعة والعشرين من النظام الأساسي للشركة فإنني بهذا أوكل/..... (اسم الوكيل الرباعي) هوية وطنية ..... ..... لينوب عني في حضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية الذي سيعقد بمشيئة الله في يوم الإثنين بتاريخ 4 / 12 / 1445 هـ (حسب تقويم أم القرى) الموافق 2024 /06/10 م، في تمام الساعة السادسة والنصف مساءً. وذلك بمقر فندق ميلينيوم بمدينة حائل، المملكة العربية السعودية، وقد وكلته بالتصويت نيابة عني على المواضيع المدرجة في جدول الأعمال وغيرها من الموضوعات التي قد تطرحها الجمعية العامة العادية للتصويت عليها، والتوقيع نيابة عني على جميع القرارات والمستندات المتعلقة بهذا الإجتماع، ويعتبر هذا لتوكيل ساري المفعول لهذا الإجتماع أو أي إجتماع لاحق يؤجل إليه.
signatory name:	اسم موقع التوكيل:
National ID number for the signatory. (or residence or passport number for non- Saudis)	رقم الهوية الوطنية لموقع التوكيل (أو رقم الإقامة أو جواز السفر لغير السعوديين) صفة موقع التوكيل:
Signature	توقيع الموكل: